



Protokoll styrelsemöte Frillesås Rid- och Körklubb 2013-06-27

Närvarande: Erika Olsson, Anna Rönneholm, Ulrika Ribbner och Tina Wallin.

1. Mötet öppnas av ordförande Erika.
2. **Val av justeringsmän**
Ordförande Erika och Tina Wallin.
3. **Föregående mötesprotokoll.**
Det godkändes av mötesdeltagarna.
4. **Ekonomisk rapport**
Inget att rapportera eftersom kassören inte är med på mötet. En ekonomisk prognos för 2013 ska göras efter 30/6.
 - 4.1. **Medlemsregistret.** Utskick till medlemmarna kommer efter sommaren, v 33. ~~mitten på augusti~~ efterfråga email-adresser för tillgång till Ridsportsportalen, som enligt Ridsportförbundet är deras nya digitala samlingsplats för alla som är med i Svenska Ridsportförbundet, såväl föreningar som enskilda medlemmar. En plats där de successivt samlar alla tjänster och nyttor för medlemmarna. Extra lapp till de som inte betalt medlemsavgifter för 2013. Erika och Anna fixar i v 32. Kassör Katarina måste lämna in nya medlemmar till ansvarig för medlemsregistret, Anna Rönneholm.
 - 4.2. **LOK-stöd.**
Tina ska lägga upp alla i styrelsen som ledare, styrelseledamöterna ska sedan ladda ner en app på sina mobiler för att enkelt kunna rapportera LOK-stödsaktiviteter via mobilen. Tina ombeds ta fram en rutin som går igenom på nästa styrelsemöte. Tina tar också fram ett förslag på dokument för LOK-stödsberättigade aktiviteter för kommunens och styrelsens gemensamma godkännande. Nästa LOK-stöds rapportering, Tina ansvarar.
5. **Rapport från avdelningarna**
 - 5.1. **Fritids** – FRK lämnade in yttrande på vad Kungsbacka Kommun svarat på överklagan, nu har Kungsbacka kommun yttrat sig på FRK:s yttrande och beslut kommer senare från Förvaltningsrätten. Handlingarna finns på www.kungsbacka.se, mål nr 4551-13, enhet 1:5.
 - 5.2. **Cavallo** – Ordförande Erika planerar in ett avstämningsmöte med Johanna innan hon flyttar. Cavallo ska ha vattenkrig i början på juli. Olika alternativ för att promota Cavallo internt i klubben diskuterades. DUS kan stötta om vi så önskar. Ungdomsledarutbildning kommer att finnas i höst under oktober-november på Hallands Ridsportförbund. Till nästa möte funderar alla kring kandidater till ungdomsledarutbildning och aktiviteter för Cavallo.
 - 5.3. **Tävling.**
 - Gymkhana** – Inget att rapportera.
 - Voltige** -Voltigelaget ska åka till SM i Laholm den 5 juli. Erika undersöker intresse från media att bevaka eller göra ett reportage.
 - Hoppning** – Ponnytävlingen den 16/6 genomfördes med cirka 120 starter. Den 30/6 är det dags för stor häst med än så länge 226 starter! Beslut angående 10/8 ponnytävling tas efter den 30/6. Division 2 lag för ponny planeras att anmälas.
 - Dressyr** – Två lag till division 2 kommer att anmälas.
 - 5.4. **Privatstallet** – Styrelsen måste utvärdera plöjningen av hage 1-5 i samråd med privatstallet. Städdag den 29/6.
 - 5.5. **Ridskolan** – Ridskolans hästar/ponnyer är uthyrda under sommaren fram till ridlägren börjar.
 - 5.6. **Fiket** – Tina Wallin, Eva Börjesson, Sara Halldin, Mia Borgen, Jenni Jungersten, Carina Fredriksson och Martina Karlsson. Fungerar bra nu, tycker Tina. Gruppen handlar och ser till

att fiket är bemannat på tävlingarna samt städar köket. Höstens bemanningar på lördagarna är inte färdigt än. Medlemmar får väldigt gärna baka till fiket, till tävlingarna. Städbehov finns för klubbstugan. Erika och Ulrika undersöker olika alternativ. Besluts underlag tas med till nästa möte.

6. Förbund/Distrikt

28/5 deltog Erika i ordförandekonferensen. Vision och mål för Hallands Ridsportförbund presenterades. Vårt förslag på vision och Hallands Ridsportförbunds vision kommer Erika sammanställa. Tas upp på nästa möte.

7. Brandskydd

Martin Persson är brandskyddsansvarig. All dokumentation är under uppdatering.

8. Utbildning

Grönt Kort-kurs är genomförd. Ulrika R har sett att Hallands Ridsportförbund ska ha en kurs till hösten kallad Ridsportens Affärsskola. Den riktar sig till bl a ridhuschefer, kanske något för ridskolelärare Inger eller Anna eller någon i styrelsen? Kommer att gå av stapeln i Stockholm i september och oktober under tre helger. Info finns på Svenska Ridsportförbundet. SISU har också utbildningar för att utveckla, driva verksamheten framåt. Erika tar på sig att informera om detta vid nästa möte.

9. Marknad/Sponsring

Det finns ett PDF-dokument på hemsidan om sponsring. Erika behåller relationerna med befintliga sponsorer men vi letar ny sponsoransvarig som kan leta nya sponsorer.

10. Avrapportering/Uppföljning beslut

Ingen information.

11. Övrigt:

11.1. **Anläggningen** - Den 11 juni möte med Fritidsförvaltningen, Lars Nyström, Erika och Ulrica om anläggningsunderhållet. Främst lyfte vi vägen från de nya villorna inkl diket och bron vid Benders , våra uteförråd och ventilationen i privatstallet. Kommunen har fått FRKs underhållsplan samt en ansökan om extra anläggningsbidrag som kan tas beslut om i november.

11.2. **Miljöinspektion** – Miljö & Hälsa var här den 31/5, köket fick mer än beröm godkänt. Tack cafegruppen!!

11.3. **Whiteboardtavla** - Anna Samuelsson önskar en whiteboardtavla som man kan använda i ridhuset för eleverna.

11.4. **Rullgardiner till ridhusspeglarna** – rullgardiner behövs vid löshoppning, hoppning av unghästar, och önskas av bl a Anna Samuelsson.

12. Nytt möte 2013-08-15, kl 18:30.

Vid pennan

Anna Rönneholm

Justeras:

Erika Olsson
Ordförande

Tina Wallin
Suppleant